
 

 

TURISTIČKA ZAJEDNICA GRADA PULE,  Forum 3, Pula 

NADZORNI ODBOR 

Pula, 16.02.2018. 

 

 

ZAPISNIK 

sa 2. sjednice Nadzornog odbora Turističke zajednice Grada Pule održane 16. veljače 2018. godine s 

početkom u 9,20 sati u prostorijama Zajednice, Forum 3, Pula. Prisutni su: član Nadzornog odbora 

Vjekoslav Jozanović i predsjednica Gordana Tripković. Opravdano odsutna članica Nadzornog odbora: 

Rossana Matejčić Miljević. Ostali prisutni: direktorica Sanja Cinkopan Korotaj i zapisničar Marinela 

Kolić. 

Predsjednica NO Gordana Tripković utvrdila je da sjednici prisustvuje dovoljan broj članova Nadzornog 

odbora  te da postoji većina za donošenje pravovaljanih odluka.  Direktorica je upoznala sa radom NO 

novog člana g. Vjekoslava Jozanovića, te predstavila mu zadatke NO, i kako je zadaća NO da prati da li je 

TZ obavljao svoje zadaće po zakonu, da li su sredstva utrošena po zakonu i da li se TZ bavi aktivnostima 

koje su propisane zakonom.  

Za sjednicu je predložen sljedeći  dnevni  red: 

1. Usvajanje zapisnika sa 8. sjednice,  
2. Prijedlog Izvještaja o aktivnostima i financijskom poslovanju TZ Pule u 2017. 

godini. 

 

Predloženi Dnevni red sjednice prihvaćen je jednoglasno bez primjedbi. 

 

Ad 1)  

Zapisnik sa 8. sjednice Nadzornog odbora usvojen je u predloženom tekstu. 

 

Ad 2)  

Predsjednica Nadzornog odbora istakla je da su na vrijeme dostavljeni svi popratni materijali vezano za 

razmatranje Izvještaja za 2017. godinu: Izvještaj o ostvarenju aktivnosti i financijskom poslovanju u 

2017.g., Bruto bilanca i Izvještaj o prihodima i rashodima neprofitnih organizacija te Prilog uz financijski 

izvještaj u kojem su komentirana odstupanja između knjigovodstvenih podataka i Izvještaja TZ-a. Kako je 

sve iscrpno obrazloženo, predlaže da  ih direktorica ukratko upozna s najvažnijim elementima i većim 

stavkama. 

 

Direktorica Sanja Cinkopan Korotaj pojasnila je Izvještaj o ostvarenju aktivnosti i financijskom 

poslovanju u 2017. godini i istakla je da su prihodi od boravišne pristojbe veći za 3%, turistička članarina 



je ostvarena na nivou planiranog. Nešto je više prihoda ostvareno kod Prihoda iz proračuna Grada zbog 

podrške Grada pojedinim projektima.  Za projekt VAP-Verudela Art Park u kojem će biti postavljeno 7 

parkovnih instalacija na temu putovanje iskorišten je kredit u iznosu od 300.000 kn. Za taj projekt Grad 

Pula osigurati će 550.000 kn, sa Arenaturistom smo u pregovorima te će oni preuzeti održavanje projekta, 

a TZ Pula sudjeluje sa iznosom od 2.000.000 kn, infrastrukturu radi tvrtka Urbis, umjetnici rade 

instalacije, gđa Gorka Ostojić Cvajner vodi umjetnički dio. Zbog projekta VAP planiramo rebalans 

financijskog plana i promjenu aktivnosti. Ostali prihodi veći su zbog dobivenih sredstava za manifestacije 

od  TZ Istre, HTZ-a i  proračuna Grada. Također se knjigovodstveno u ostale prihode ubraja i minus po 

računima na kraju godine.  

Administrativni rashodi su u okviru plana. U Organizaciji Skupštine odstupanje je 40% (5.000 kn) zbog 

organizacije izborne skupštine, za Dolce vitu nisu iskorištena sredstva  jer nije bilo dovršenih fasada, kod 

Visualie je odstupanje 15% jer smo dobili više novaca od sponzora, kod Svjetlećih divova odstupanje je 

50% zbog kvara ispravljača uslijed lošeg vremena, za Rute razgled grada nisu iskorištena sredstva jer 

kako realizaciju projekta vodi Arheološki muzej Istre i uspjeli su pokriti sve troškove nije bio potreban naš 

angažman. Sredstva za Implementaciju strategije klastera veća su za 14% zbog sufinanciranja novih 

itinerera agencijama, Juga na 2 kotača, organizacije Pulske Xice. Oglašavanja u promotivnim kampanjama 

veća su za 25% zbog suradnje sa Jutarnjim listom i Gradom Pula za promociju na hrvatskom tržištu. 

Troškovi za Distribuciju i prodaju vrijednosti tj. Prihvat novinara i studijskih grupa, sajmova i prezentacija 

povećani su za 27% zbog povećanih aktivnosti u prezentaciji Pule. Sredstva za Multimedijalni materijal 

SMP TZ Istra povećana su dvostruko jer su sredstva sa Istraživanja tržišta SMP TZ Istra preusmjerena na 

stavku Multimedijalni materijal SMP TZ Istra. Sredstva za Transfer boravišne pristojbe gradu povećana su 

za 5% jer je povećana i boravišna pristojba kao prihod zbog ostvarenog većeg broja noćenja. Kod troškova 

ureda nema značajnih odstupanja.  

 

Što se tiče Priloga uz Izvještaj financijskog poslovanja on je nastao da bi se pojasnile razlike između 

knjigovodstvenih dokumenata i Izvještaja o aktivnostima i financijskom poslovanju. Računovodstveno 

kredit nije prihod, otplaćena glavnica nama je trošak a računovodstvu nije. Računi iz 2016. godine plaćeni 

u 2017. godini u Izvještaju idu u 2017. godinu a računovodstvo ih vodi kao trošak 2016. godine. Trošak 

nabave dugotrajne imovine nama je trošak a računovodstvu nije, ukupan trošak leasinga nama je u cjelosti 

trošak a računovodstvu je djelomično trošak, predujam za putovanje isplaćen u 2017. godini za putovanje 

koje je završilo u 2018. godini nama je trošak u 2017. godini a računovodstvu u 2018. godini. Plaće za 

12.mjesec su računovodstvu trošak u 2017. godini a nama u 2018. godini, isto tako i neplaćeni računi iz 

2017. plaćeni u 2018. godini, amortizacija je računovodstveni trošak a mi ga ne vodimo, donaciju od 

Kamena Pazin za Verudela Art Park računovodstvo vodi i u prihodima i u rashodima a mi ne vodimo jer 

je donacija. Što se tiče prihoda dobiveni krediti su nama trošak a računovodstvu nisu. Ulazni račun TZ 

Medulina koji nisu podmirili računovodstvo vodi kao prihod jer su izdali izlaznu fakturu a mi ga ne 



evidentiramo.  Uz spomenutu dokumentaciju u materijalima su prisutni i Izvještaj o prihodima i rashodima 

neprofitnih organizacija, Brutto bilanca i Bilješke uz financijska izvješća za 2017. godinu.  

Direktorica je upoznala predsjednicu NO i člana NO sa prijedlogom rebalansa financijskog Plana za 2018. 

godinu i promjenom aktivnosti.  

 

Predsjednica Gordana Tripković – zaključuje da je poslovanje obavljano u skladu s propisima, sredstva su 

trošena prema Planu i Rebalansu i nema nepravilnosti u poslovanju. 

 

Nadzorni odbor prihvatio je prijedlog Izvještaja o aktivnostima i financijskom poslovanju TZ Pule u 2017. 

godini o čemu će sačiniti izvještaj i uputiti ga Turističkom vijeću i Skupštini. 

 

Sjednica je završena u 10.30 sati. 

 

Zapisničar         Predsjednica 

Marinela Kolić                 Gordana Tripković 


